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Jeg kvitterer her for modtagelse af Klima- og Energiministerens brev af den 14. april 2009. 

 

Jeg må desværre konstatere, at der bliver lagt større vægt på at sikre DONGs retssikkerhed end 

den københavnske el-kundes retssikkerhed. Nu forholder det sig sådan, at el-kunderne er 

stavnsbundne i DONGs monopol og dermed ikke kan vælge et andet el-selskab og dermed undgå 

den abonnements forhøjelse, som DONG foretog i 2006.  

 

Da el-kunderne er stavnsbundne og DONG har monopol er der behov for at sikre el-kundernes 

retssikkerhed, men jeg må som sagt konstaterer, at Folketinget lægger større vægt på at sikre 

monopoler. Det står jo i skærende kontrast til, at politikerne taler om, at vi har et frit el-marked? 

Det er jo ikke frit! Der er åbenbart ingen i dette land, der ønsker at sikre de københavnske el-

kunder mod urimeligheder. 

 

Som el-kunde er jeg skuffet over Folketingets, Klima- og Energiministeriets, Energitilsynets og 

Energiklagenævnets stillingtagen i denne sag. 

 

Nu er der åbenbart kun EU´s konkurrencemyndigheder og retssager tilbage for at få gennemgået 

denne sag på en ordentlig måde. 
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